
Inspraak tekst AZC Heerenveen-West F. Veenstra Rottumerweg 19 Heerenveen: 

Geachte raadsleden,  

Er was eens… een Centraal Orgaan Asielzoekers, het COA. 

Het COA hanteert een beleid met een voorkeur voor grootschalige AZC’s, maar hoe 

succesvol is het COA eigenlijk met dit gedateerde beleid? 

Wat denkt u als u dit kaartje op de achtergrond ziet, ziet dit er succesvol uit? 

Of toont dit kaartje dat het COA met haar verouderde beleid overal in Nederland 

vastloopt op ontbrekend draagvlak bij omwonenden? Lost het COA met dit verouderde 

beleid het opvang probleem op of heeft het met dit beleid de afgelopen jaren een groter 

probleem gecreëerd met sterk afnemend draagvlak in onze samenleving? 

Is dit niet een weg waar veel tijd en energie verspilt wordt door bewoners in dorp en 

buurthuizen, ambtenaren die met ongekende weerstand van doen hebben en waarbij 

zowel de landelijke als lokale politiek debat na debat voert over dit onderwerp terwijl de 

opvang problematiek zicht blijft opstapelen we inmiddels in Nederland met een acuut 

opvang probleem zitten? Met alle indirecte kosten voor gemeenten en de samenleving 

van dien? 

Waarom niet leren van voortschrijdend inzicht en een andere koers varen? 

Is de keuze voor Heerenveen West ook onderhavig aan voortschrijdend inzicht? 

Bijvoorbeeld uitkomst van de landelijke verkiezingen?  

Is het niet zo dat binnen deze Gemeente ruim 60% van de kiezers rechts heeft gestemd, 

waarbij ca 80% dit doet om het falend grootschalige migratie beleid? 

Wat gebeurt er als de politiek dit signaal negeert en wat doet dat met de verschuiving 

naar rechts in Nederland? Mij lijkt dit niet goed voor de samenleving in ons land, dat 

moeten we niet willen en we moeten er alles aan doen om dit te voorkomen. 

Een belangrijke vraag daarbij is wat is uw invloed als zittend gemeentebestuur daar op? 

Misschien een concretere vraag is, een grootschalig AZC in Heerenveen West, wat doet 

dit met de samenstelling van deze raad bij de volgende verkiezingen?  

Mensen maken zich zorgen om de veiligheid in haar woonomgeving en is dat niet terecht 

gezien de zienswijze van de politie op een grootschalig AZC in Heerenveen West? 

Dat kun je als volksvertegenwoordiger toch niet negeren?  

Misschien denkt u, we hebben een acuut opvang probleem in Nederland, maar is een 

grootschalig AZC in Heerenveen West wel een oplossing voor het huidige acute opvang 

probleem? Wat zal de realisatie tijd zijn voor deze buiten stedelijke oplossing, omgeven 

door natuur? 

Hoe lang duurt een zorgvuldig ecologisch onderzoek minimaal 2, misschien wel 3 jaar?  

Hoe zorgvuldig is de buurgemeente bij de uitvoering van de procedure? Hoe stemmen we 

de belangen van 2 buurgemeenten naadloos af en hoeveel tijd kost dit? 

Terwijl er binnenstedelijke oplossingen zijn! Welke middelen hebben omwonenden binnen 

de nieuwe omgevingswet om wonende in het buitengebied hun belangen te verdedigen? 



Deze argumenten meewegende, kan het dan dat de realisatie tijd wel eens 5-7 jaar kan 

zijn? Of dat realisatie van een grootschalig AZC op deze plek helemaal niet haalbaar 

blijkt? Of na verloop van tijd achterhaald is door de huidige politieke wind? 

De vraag van mij aan u is: Wie wilt u als raadslid zijn of wat wilt u met uw partij 

voorstaan? Een volger van sterk verouderd beleid waar in de samenleving geen 

draagvlak voor bestaat?  

Of een vernieuwer die met nieuwe ideeën komt en nieuwe inzichten waar wel draagvlak 

voor bestaat onder het kiezers. 

Waarom niet samen met het COA zoeken naar een oplossing? Gezien het huidige 

politieke sentiment lijk kleinschalige opvang het toverwoord? Goed voor het draagvlak en 

misschien nog belangrijker, goed voor de kwaliteit van opvang en integratie van 

asielzoekers in de Nederlandse samenleving!  

Kleinschalige opvang locaties lijkt misschien een duurdere oplossing, maar ook hier geldt, 

goedkoop blijkt uit eindelijk duurkoop, zie het huidige falende grootschalige opvang 

beleid. Wel goedkoop, maar geen nieuwe AZC’s omdat niemand die grootschaligheid 

meer wil! 

Bedankt voor uw aandacht. 

 


